
Styrelsemöte 2022-03-01 

Deltagare: Mikael F, Peter S, Anders G, Per Å, Johan S (samt Tobias Ifrån valberedningen) 

 

1, Älg: 

 Avskjutning 2021-2022 (Tot: 38 djur 19+19) 
 

 
 

 Övrig dödlighet, detta måste vi fånga upp så vi får kännedom om alla hittade och påkörda 
älgar inom vårt ÄSO. MF kallar någon eftersöksjägare till årsmötet. 
 

 Spillnings inventering, ska genomföras mellan den 1 april till 18 april. Viktigt att ange datum 
för rensning och räkning. 
 

 ÄLG OBS 2021-2022, visade ca 6,3 älgar /1000ha baserat på 4543 obs timmar, stämmer 
överens med våra grann ÄSO’n. 
 

 Betskador gjorda av Älg? I stort sett inga rapporter om detta. 
 

 Areal revidering (den större som påbörjades för 2 års sedan) är nu klar med LST gäller både 
älg & kronhjortsområde. Inga nya områden har lagts till i år. Det finns lite ändringar hos 
Hultaberg, Sjögården och Spjutås. Dessa regleras inom ÄSO’t. 
Förslag till årsmötet är att vi i framtiden låter de jaktlag som vill lägga till arealer får stå för 
kostnaden till LST. Delas lika mellan lag som berörs. 
 

 Valberedningen Ivarsson deltog på mötet, vi har några förslag på förändringar som 
valberedningen undersöker fram till årsmötet. 
 

 Åldersbedömning Datum 2022. Johan kontaktar Thomas Gunnarsson så vi får fram ett 
datum. 
 

 Betestrycks kurs. MF pratar med Ronny Fihn om möjligheter till detta. 
 

 Årsmöte Datum 2022-04-26 kl 18 ,Plats preliminärt StayHome 

2, Kronhjort: 

 Avskjutning 2021-2022 
 Anders G undersöker hur kronhjortar inventeras, kan vi ta med detta i 

spillningsinventeringen? 
 



  
 Skador gjorda av hjort, börjar att komma, bland annat i Brättingstorp. Barkade granar. 

 
 

4, Vildsvin: 

 Avskjutningen visar på att stammen är reducerad mot dom 2 senaste åren, 2021 
rapporterades 59 skjutna 

 Skador gjorda av Vildsvin, inga större skador 
 Övrigt 

 

5, Lodjursjakten: 

 INFO: Ingen jakt i Marks Kommun, fortsätt att rapportera in i Skandobs. Mycket viktigt om vi 
ser flera djur samtidigt (föryngringar). 

 

 

 

 

 

 

 

 


